

Title (en)
Seat stick.

Title (de)
Sitzstock.

Title (fr)
Canne siège.

Publication
EP 0428459 A1 19910522 (FR)

Application
EP 90440092 A 19901026

Priority
FR 8915200 A 19891113

Abstract (en)

The invention relates to a seat stick, intended to provide a seat or a walking aid to walkers, aged persons or others. The seat stick (1) comprises a foot (2), a rod (3) and a seat (4) which can be folded into a handle. According to the invention, the foot (2) has lateral stabilisation means in the form of a fork with two prongs (8 and 9) which constitute two support points (5 and 6). The prongs (8 and 9) are connected by a support rib (7) which prevents the foot (2) from sinking into soft ground. The invention concerns manufacturers of seat sticks. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention est relative à une canne siège, destinée à offrir une assise ou une aide à la marche à des promeneurs, personnes âgées ou autres. La canne siège (1) comprend un pied (2), une tige (3) et une assise (4) escamotable en poignée. Selon l'invention, le pied (2) présente des moyens de stabilisation latérale sous la forme d'une fourche à deux branches (8 et 9) qui constitue deux points d'appui (5 et 6). Les branches (8 et 9) sont reliés par une nervure d'appui (7) qui évite l'enfoncement du pied (2) en sol mou. L'invention concerne les constructeurs de cannes sièges.

IPC 1-7
A45B 5/00; A47C 9/10

IPC 8 full level
A45B 5/00 (2006.01); A47C 9/10 (2006.01)

CPC (source: EP)
A45B 5/00 (2013.01); A47C 9/10 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 2154865 A 19850918 - MCLOUGHLIN MAJOR WILLIAM
- [A] GB 698546 A 19531021 - WILLIAM THOMAS POWLING, et al
- [A] GB 2210784 A 19890621 - G & C HOME & LEISURE SUPPLIES [GB]
- [A] GB 116442 A 19180613 - MILLS WILLIAM
- [A] GB 2171001 A 19860820 - G & C HOME & LEISURE SUPPLIES
- [A] FR 1405255 A 19650709

Cited by
GB2333035A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0428459 A1 19910522; FR 2654311 A1 19910517; FR 2654311 B1 19930514

DOCDB simple family (application)
EP 90440092 A 19901026; FR 8915200 A 19891113